
 
 

  Referat styremøte FNF Oslo 
   Tid: 16.09.20, kl.16:30 - 17:50 

     Sted: Digitalt gjennom Teams 
 
 

Tilstede: Dag Olav Brækkan (DNT Oslo og Omegn), Gunnhild Laxaa (OF), Randi Wilhelmsen (NOA), Lisa 
Näsholm (Skiforeningen), Inger Elisabeth Tveide (NJFF Oslo), Ole Vignes (NOFOA), Martin 
Veastad (OOF), Linda Williamsen (FNF Oslo), Adrian Mortensen (FNF Oslo)  

  
 

 

 

Sak 19/20 

Velkommen til nytt styremedlem fra OF 
Styreleder ønsker velkommen, kort introduksjonsrunde. 

 

Sak 20/20 

Kort gjennomgang av referat for forrige styremøte 
Kort oppsummering av hvordan Friluftslivets Uke har forløpt hos organisasjonene 

Ok – ingen kommentarer fra styret. 

 

Sak 21/20 

Ny innmelding i FNF Oslo 
Linda Williamsen orienterer. Akerselva padleklubb sendte i juni 2020 en tilslutningserklæring til FNF 
Oslo. De vil formelt kunne tilslutte seg ved neste årsmøte. 

OK - styret tar det til orientering 

 

Sak 22/20  

Gjennomgang pågående høringssaker Oslo 
Kjapp oppsummering og gjennomgang av to pågående høringssaker av koordinator Adrian 
Mortensen. 

- Ljansbruket - høringsfrist 26.10 
(https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/sidinmening/main.asp?idnr=2018081559)  
Diskutert om det skulle organiseres en befaring for styret i begynnelsen av oktober, men 
besluttet at det blir for knapp tid. Enighet i styret om at FNF Oslo bør skrive en uttalelse, 
anbefale alternativ 2 og kreve en bedre utredning av naturmangfold. Nicolay Moe hører med 
Oslofjorden Friluftsråd hvor de står i saken. 

 
Koordinator skriver utkast til uttalelse i løpet av uke 39 og sender den videre til styret. 
 
 

 



 

 

- Handlingsplan for skogbruk i Oslo og Viken 2020-2024 - høringsfrist 01.10 
(https://www.fylkesmannen.no/nb/oslo-og-viken/landbruk-og-mat/aktuelle-nyheter---
landbruk-og-mat/2020/07/horing-av-handlingsplan-for-skogbruk-i-oslo-og-viken-2020-2024/) 
Koordinator Adrian Mortensen redegjør kort før saken blir diskutert i styret. Det er dårlig tid 
frem til høringsfristen, i hvert fall hvis vi skal rekke en intern høringsrunde blant 
organisasjonene.  
 

Bestemt at FNF Oslo eventuelt kan støtte en uttalelse OOF skriver. Martin Veastad og Adrian 
Mortensen kontakter OOF.  
 

 
Sak 23/20  

Rutiner rundt høringsuttalelser 
Vi forsøker å ferdigstille rutinene etter å ha hatt noen runder på det tidligere i år uten at vi klarte bli 
enige (se styremøte 06.02.20 - punkt 10/20 og styremøte 27.05.20 – punkt 17/20) 

Diskusjon rundt siste punkt under «Videre prosess og tilslutning» (Om det ikke er mulig å rekke en 
intern høringsrunde før uttalelsesfristen kan styret godkjenne uttalelsen på vegne av de tilsluttede 
organisasjonene.) 
 
Enighet i styret om at rutinene er greie, men problematisk at uttalelser må sendes med logoene til de 
tilsluttede organisasjonene. Koordinator og Styreleder tar logospørsmålet videre med daglig leder.  
 
Vedtas at rutinene godkjennes, legges ut på nettsiden og sendes ut til de tilsluttede 
organisasjonene. 
 
 

Sak 24/20  

Eventuelt 
Dato for neste styremøte - onsdag 28. oktober. 

Kort drøfting rundt kursrekken til FNF Oslo og spesielt QGIS – blir det brukt av deltagerne i ettertid? 
Er det andre ting man kan gjøre med kartverktøy? Andre kurs vi kan eller bør holde?  

Saken tas opp og diskuteres videre neste styremøte. 

 

 

 

Vennlig hilsen, 

 

Adrian Mortensen 
Fylkeskoordinator 
_____________________________                                                       
Forum for natur og friluftsliv Oslo 


